

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT6187830

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
ONEJOON THERMAL SOLUTIONS GMBH	03/13/2020
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	ONEJOON GMBH
Street Address:	LEINETAL / AUF DER MAUER 1, GEWERBEGEBIET AREA 3 SÜD
City:	BOVENDEN
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	37120
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	16755286
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Email:	ejasinska@lsk-iplaw.com, docket-us@lsk-iplaw.com
Correspondent Name:	LEMPIA SUMMERFIELD KATZ LLC
Address Line 1:	20 SOUTH CLARK STREET
Address Line 2:	SUITE 600
Address Line 4:	CHICAGO, ILLINOIS 60603
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	010127-20003A
NAME OF SUBMITTER:	BRYAN J. LEMPIA
SIGNATURE:	/Bryan J. Lempia/
DATE SIGNED:	07/07/2020
Total Attachments: 2	
source=Translation_commercial register ONEJOON GmbH#page1.tif	
source=Translation_commercial register ONEJOON GmbH#page2.tif	

No. of entry	a) Company name b) Registered office, place of business, domestic business address, authorized recipient, branch establishments c) Object of the undertaking	Original capital or nominal share capital	a) Board, administrative organ, managing directors, personally liable shareholder(s), executive directors, authorized representatives and special power of representation	Power of procurator	a) Legal form, commencement, articles of incorporation or company agreement b) Other legal relationships	a) Date of entry b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) ONEJOUN Thermal Solutions GmbH</p> <p>b) Bovenden Business address: Auf der Mauer 1, 37120 Bovenden</p> <p>c) Development, manufacturing and distribution of industrial ovens and thermal processing technique as well as development and distribution of electro-technical, electro-mechanical and electronic devices of all kind</p>	25.000,00 EUR	<p>a) If only one executive director is appointed, he represents on his own. If a number of executive directors are appointed, two executive directors, or one executive director with a holder of a power of procurator represent jointly.</p> <p>c) Appointed as executive director: Lee, Sungje, Seoul / Republik Korea, *13.06.1972 with the power of representing solely; with the authorization to conclude legal transactions on behalf of the company as a representative of a third party.</p> <p>No longer executive director: Mossbauer, Renate, München, *13.02.1959</p>		<p>a) Limited liability company Company agreement of 20.11.2019 with amendment of 17.12.2019. The company meeting of 17.12.2019 resolved the amendment of the company agreement in § 1 (company name, registered office) and with it the relocation of the registered office from Munich (District Court Munich HRB 253299 up until now) to Bovenden.</p>	<p>a) 07.02.2020 Abrand</p>
2			<p>b) Appointed as executive director: Wilkins, Detlef, Hardegsen, *12.03.1958 With the authorization to conclude legal transactions on behalf of the company as representative of a third party.</p> <p>Appointed as executive director: Görnhardt, André, Uslar, *11.05.1963 With the authorization to conclude legal transactions on behalf of the company as representative of a third party.</p>			<p>a) 21.02.2020 Abrand</p>
3	<p>a) Amended, now: ONEJOUN GmbH</p>				<p>a) The company meeting of 03.03.2020 resolved an amendment of the company agreement in § 1 (company name, registered office) and with it the amendment of the company name.</p>	<p>a) 13.03.2020 Abrand</p>

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	ONEJOON Thermal Solutions GmbH Bovenden Geschäftsanschrift: Auf der Mauer 1, 37120 Bovenden	25.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. b) Bestellt als Geschäftsführer: Lee, Sungje, Seoul / Republik Korea, *13.06.1972 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Nicht mehr Geschäftsführer: Mässbauer, Renate, München, *13.02.1959		a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 20.11.2019 mit Änderung vom 17.12.2019. Die Gesellschafterversammlung vom 17.12.2019 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz) und mit ihr die Sitzverlegung von München (bisher Amtsgericht München HRB 263299) nach Bovenden beschlossen.	a) 07.02.2020 Ariand
2			b) Bestellt als Geschäftsführer: Wilkins, Detlef, Hardegsen, *12.03.1958 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Görnhardt, André, Uslar, *11.06.1963 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 21.02.2020 Ariand
3	a) Geändert, nur: ONEJOON GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 03.03.2020 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma, Sitz) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.	a) 13.03.2020 Ariand

PATENT